
آرمان ملی : تیم های سرخابی لیگ برتر در حالی روز شنبه 
در هفته هفتم مقابل حریفان خود قرار می گیرند که سرمربی 
موقت  سرمربی  و  کرد  ترک  را  خبری  نشست  پرسپولیس 

استقلال در نشست خبری غیبت داشت. 
 پرسپولیس

تیم فوتبال پرسپولیس در جریان هفته هفتم لیگ برتر 
فوتبال ایران از ساعت ۱۷ در ورزشگاه تختی تهران میزبان 
گاریدو عصر دیروز  کارلوس  چادرملو اردکان است. خوان 
)جمعه( در نشست خبری پیش از این دیدار اظهار کرد: 
این بازی مثل همیشه برای ما یک بازی مهم است و هدف 
اصلی ما پیروزی در این بازی است. ما می دانیم بازی های 
لیگ سختی های خودشان را دارند. مهم این است که تیم ما 
عالی باشد تا برنده باشیم. فردا با انگیزه بازی می کنیم چون 
می خواهیم در بازی پیروز باشیم. او ادامه داد: چادرملو 
تیم خوبی است و بی محابا بازی می کند و از نظر پرس کردن 
سختگیر هستند و از نظر هجومی خوب کار می کنند. قدم 
اول این است که بازیکنان ما توانایی خود را نشان بدهند 
و به عنوان یک تیم وارد زمین شویم و همه تلاش خودمان 
را انجام بدهیم. او ادامه داد: مطمئنا با کسب سه امتیاز 
هواداران ما خوشحال خواهند شد. بازیکنان ما می دانند که 
نماینده پرسپولیس هستند و میلیون ها هوادار دارد. هر وقت 
بازی می کنیم تیم مقابل ما با انگیزه ۱۰۰ برابر بازی می کند. 
من به عنوان سرمربی می خواهم تیمم با تمام وجود فردا 
وارد زمین شود. او همچنین درباره وضعیت چمن ورزشگاه 
تختی هم گفت: این موضعی است که قبلا درباره آن صحبت 
کرده ایم. دوست داریم در زمین بهتر بازی کنیم، اما فردا باید 
در ورزشگاه تختی بازی کنیم و به دنبال سه امتیاز هستیم. ما 

باید بازی کنیم و سه امتیاز بازی را کسب کنیم. 
 ترک نشست 

باشگاه پرسپولیس باتوجه به برنامه تمرینی و اردوی خود، 
کنفرانس مطبوعاتی کارلوس گاریدو را در سالن نشست خبری 
استادیوم کاظمی برگزار کرد و از خبرنگاران خواست تا برای 
پوشش رسانه ای به محل تمرین این تیم مراجعه کنند. با این 
حال نشست خبری گاریدو زمان بسیار اندکی از خبرنگاران 
گرفت و در حالی که یکی از آنها سوالی خارج از موضوع پرسید، 
سرمربی قرمزها مصاحبه را خاتمه داد. سوال خبرنگار این بود: 
»آیا شما به کلاس دانش افزایی سرمربیان در مادرید خواهید 
رفت؟« این سوال به مذاق گاریدو خوش نیامد و او که پیش از 
این نیز به نظر قصد پایان مصاحبه را داشت، از جای خود بلند 

شد و کنفرانس را خاتمه داد. 
 غیبت بختیاری زاده 

سرمربی موقت تیم فوتبال استقلال در نشست خبری پیش 
از دیدار تیمش برابر هوادار تهران در هفته هفتم لیگ برتر 
شرکت نکرد. در حالی که طبق اعلام سازمان لیگ، قرار بود 
سهراب بختیاری زاده سرمربی موقت تیم فوتبال استقلال 
از ساعت ۱2: 3۰ دیروز )جمعه( در نشست خبری پیش از 
دیدار آبی پوشان برابر هوادار حضور یابد، اما بختیاری زاده در 

نشست خبری شرکت نکرد. 

 نظر سرمربی هوادار 
در   ، هوادار فوتبال  تیم  سرمربی  رحمتی  سیدمهدی 
نشست خبری پیش از بازی تیمش مقابل استقلال گفت: 
فردا با یکی از بهترین تیم ها و پرمهره ترین تیم ایران بازی 
داریم. شش هفته از لیگ گذشته و سعی کردیم کاستی هایی 
که از سال قبل و ابتدای این فصل به لحاظ بازیکن داشتیم 
کتور تبریز که  برطرف کنیم. فکر می کنم به غیر از دیدار با ترا
مستحق شکست بودیم 5 بازی دیگرمان پایاپای بوده و 
بدشانسی باعث شد که به سه امتیاز بازی ها دست پیدا 
نکنیم. سرمربی هوادار در خصوص عدم گلزنی تیمش در 
6 هفته گذشته تصریح کرد: دوست ندارم درباره گذشته ها 
حرف بزنم ولی ما ایرانی ها عادت داریم نیمه خالی لیوان را 
ببینیم. سال گذشته تیم سیزدهم فصل )نساجی( تحویل 
من داده شد و با خرید ۷ بازیکن توقع پیروزی برابر الهلال 
عربستان را داشتند. هوادار سال گذشته در 5 بازی 2۱ گل 
خورده و خیلی از بازیکنان از این تیم رفتند. رحمتی ادامه 
داد: شما چرا نمی پرسید چرا تیمی که در 5 بازی 2۱ گل 
خورده بود، امسال در 6 بازی 6 گل خورده داشته است؟! 
موقعیت  خلق  سرمربی  عنوان  به  من  وظیفه  ببخشید، 
کردن و موقعیت گل ندادن به حریف است؟ در دیدار با 
فولاد خوزستان یک ضربه در چارچوب به سمت دروازه ما 
زده و همان گل شد. این مسئله به جوانی و عدم هماهنگی 
برمی گردد. من اردوی پیش فصل برای تیمم نداشتم. 
شرایطی که الان داریم رو به جلو است. خیلی ها می گویند 
مهدی رحمتی تیم پدیده مشهد را به لیگ دسته اول 
انداخت، در صورتی که با پدیده نهم شدم و سال بعدی که در 
این تیم نبودم سقوط کرد. اینکه بخواهیم برداشت های مان 
به خاطر نظرات  خودمان باشد، درست نیست. ما رو به جلو 
حرکت می کنیم. در دیدار قبلی با یکی از تیم های پرمهره 

ایران یعنی گل گهر بازی داشتیم. این تیم را کنترل کردیم 
و دو، سه موقعیت خیلی خوبی داشتیم که یکی از توپ ها 
را اخباری گرفت و تبدیل به بهترین سیو هفته شد. باید 
بدانیم چه چیزهایی در تیم ما کم بوده و امسال پُر شده 
است. وی با اشاره به انتقادهایی که از نتایج تیم های قبلی 
او می شود، یادآور شد: هر سال تیم هوادار روزهای آخر 
نقل وانتقالات بسته می شد و بازیکنانی که از تیم های دیگر 
بیرون می ماندند به این تیم می آمدند و قراردادها یک ساله 
بود. امسال فهمیدیم فقط 5 بازیکن تحت قرارداد داریم. 
همه بازیکنان جدید جذب شدند و به امید خدا تیم هوادار 
برای فصل آینده 25 بازیکن تحت قرارداد دارد. یک تعداد 
گر قابل بدانید که دو پیراهن  بازیکن جوان خوب داریم و ا
در این فوتبال پاره کرده ایم؛ بدانید این بازیکنان در آینده به 
تیم ملی کمک کنند. سعی می کنیم از این بازیکنان در دیدار 
فردا استفاده کنیم. بازیکنان ما می دانند فردا چه روز سختی 
داریم و همه آماده جنگ هستند. تلاش خواهیم کرد در بازی 
با استقلال که پخش مستقیم است طوری بازی کنیم که شما 
رسانه ها به هوادار امیدوار شوید. سرمربی هوادار در خصوص 
جدایی جواد نکونام از استقلال و آمدن سهراب بختیاری زاده 
به این تیم گفت: خیلی دوست ندارم درباره استقلال صحبت 
کنم. به نکونام و کادرفنی اش خسته نباشید می گویم. آنها 
برای این تیم زحمت کشیدند و نتایج خوبی نیز کسب کردند 
و برای شان آرزوی موفقیت می کنم. رحمتی در رابطه با 
آشنایی اش از استقلال و آمدن سرمربی موقت جدید به این 
تیم خاطرنشان کرد: روی تیم خودمان تمرکز داریم و دنبال 
این نرفتم که روی این مسائل ریز شوم. تیم ها از همدیگر 
اطلاعی ندارند و نمی دانند با چه سیستمی بازی می کنند. 
مبنای خود را روی چند بازی آخر استقلال و دفاع سه نفره 

آنها گذاشته بودیم و الان آماده تغییرات هستیم. 
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ادامه دیدارهای هفته هفتم لیگ برتر 

رفتار متفاوت سرخابی ها در نشست خبری

راموس در راه سری آ  
یوونتوس در حالی دومین برد متوالی اش 
در فصل جدید لیگ قهرمانان اروپا را با برتری 
سه بر دو در خانه لایپزیگ به دست آورد که در 
همان آغاز بازی گلیسون برمر مدافع برزیلی اش 
دچار مصدومیت از ناحیه زانو شد. او دچار پارگی 
رباط صلیبی شده است و به این ترتیب شانس 
همراهی یووه در ادامه فصل را از دست می دهد. 
به نوشته توتو اسپورت سرخیو راموس، مدافع 
اسپانیایی، ممکن است جانشین این بازیکن 
در یوونتوس شود. به نوشته این روزنامه باشگاه 
تورینی، فوتبالیست 3۸ساله اسپانیایی را به 
عنوان جانشین برمر در نظر دارد که به دلیل 
آسیب دیدگی تا پایان فصل از میادین دور است. 
راموس پس از جدایی از سویا در ژوئن امسال 

بازیکن آزاد است. 

ویژه

گفتوگو

مرتضی فنونی زاده پیشکسوت و کارشناس 
فوتبال در خصوص وضعیت پرسپولیس در 

هفته های اخیر صحبت کرد. 
 نظر شما درباره تساوی تیم فوتبال 
لیگ  در  کور  پاختا مقابل  پرسپولیس 

نخبگان آسیا، چیست؟
 همان طور که در گذشته گفتم پرسپولیس 
از لحاظ داخلی در لیگ برتر مشکلی ندارد، 
اما در مسابقات بین المللی و آسیایی دچار 
ضعف هستند و آنطور که باید آرامش کافی را 
کور نشان ندادند. هر 2 تیم ایرانی  مقابل پاختا
در لیگ نخبگان عملکرد خوبی نداشتند و 
گر در آن بازی استقلال مقابل الغرافه  حتی ا
در زمینی بهتر از شهر قدس بازی می کرد شاید 
نتیجه چیزی غیر از آن بود! وقتی می گویند 
لیگ نخبگان به این معنی است که بهترین 
تیم ها با پیشرفته ترین امکانات در آن حضور 
دارند، اما ما 2 تیم به این مسابقات اعزام 
کردیم که از لحاظ بزرگی و ریشه ۱۰۰ برابر از کل 
تیم های آسیایی بالاتر هستند، اما امکانات 
بسیار ضعیفی دارند و همین باعث شده تا 
بازیکنان غرب آسیا به خاطر نداشتن ورزشگاه 

خوب ما را به سخره بگیرند. 
 دلیل این اتفاقات چیست؟

گواری تنها نداشتن  دلیل چنین اتفاقات نا
زیرساخت های مناسب است. مشکل فوتبال 
گر جلوی آن گرفته نشود  ما ریشه دار است و ا
آبرویمان در سطح بین الملل خواهد  تمام 
رفت. تمام تیم هایی که در لیگ ایران بازی 
از  من  سوال  هستند.  عذاب  در  می کنند 
که شما می دانستید  مهدی تاج این است 
در مسابقات آسیایی بازی داریم؛ چرا چنین 
اتفاقاتی را رقم زدید و باعث شدید ورزشگاه 
آزادی در این مدت طولانی غیرفعال شود؟ 
مگر شما رئیس فدراسیون نیستید چرا برای 
این مشکل تدبیری نمی اندیشید؟ متاسفانه 
که دست می زنند  مسئولان ما به هر جایی 

خراب می شود.
  با چنین استادیوم هایی حیثیت فوتبال 

ایران به خطر می افتد!
به  ایران  استادیوم های  زیرساخت های   
شدت ضعیف است و دودش در چشم باشگاه ها 
و هواداران می رود. قطر در عرض چند سال بالای 
۱۰ ورزشگاه مجهز و حرفه ای در حد اروپا تأسیس 
کرد و با برگزاری جام جهانی تمام دنیا را شگفت 
زده کرد. دوحه تقریباً به اندازه یکی از محلات 
تهران است و این چنین در فوتبال تاریخ سازی 
کرد. تجهیزات آن ها آنقدر بالاست که در اوج گرما 
بهترین وسایل سرمایشی را داشتند که گرمای 
دوحه قابل تحمل می شد. اینکه خارجی ها به 
ایران می آیند و چمن ورزشگاه های ما را مضحکه 
عام و خاص می کنند جای خجالت دارد. تمام 
این مکافات و مصیبت ها به خاطر متولیان 
گر نمایندگان ایران در مسابقات  ورزش است. ا
آسیایی حذف شوند دلیل آن فنی نبوده بلکه 

همه مشکلات دلایل غیرفنی دارند. 

فنونی زاده: 
 تمام این مصیبت ها

به خاطر متولیان 
ورزش است

اخراج مربیان تیم های پایه کاراته  
بانوان پس از درگیری فیزیکی

تسنیم: در آستانه اعزام تیم های ملی پایه 
کاراته به رقابت های قهرمانی جهان در ونیز 
ایتالیا، چهارشنبه ۱۱ مهرماه اتفاق عجیبی در 
اردوی تیم های ملی پایه در ورزشگاه کبگانیان 
که منجر به ایجاد حاشیه ای  خ داد  تهران ر
بزرگ برای این فدراسیون شد. ستاره موسوی 
سرمربی تیم امید کاراته بانوان و ریحانه نصیری 
مربی تیم های ملی نوجوانان و جوانان مقابل 
دیدگان ملی پوشان و آینده سازان این رشته 
ابتدا با یکدیگر به مشاجره پرداختند و در نهایت 
درگیری فیزیکی پیدا کردند. پس از این اتفاق 
فدراسیون کاراته تصمیم به اخراج این دو مربی 
از اردوی تیم ملی گرفت و قصد ندارد این مربیان 
را به رقابت های قهرمانی جهان ایتالیا اعزام کند. 
شنیده می شود پس از این اتفاق، مسئولان 
فدراسیون مسئولیت هدایت دختران ملی پوش 
کاراته رده های پایه قهرمانی  در رقابت های 
جهان را به فائزه ترکمان مربی تیم امید و فاطمه 
و  نوجوانان  ملی  تیم های  سرمربی  کی  چالا

گذار کرده است.  جوانان وا

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
کنون  تا که  کرد  اعلام  عربستان  النصر  باشگاه  تسنیم: 
درخواست رسمی برای برگزاری مسابقه با استقلال در زمین 
بی طرف را ارائه نکرده است. سه شنبه روز اول آبان ۱4۰3 در 
چارچوب دور سوم دیدارهای لیگ نخبگان آسیا تیم های 
استقلال ایران و النصر به مصاف هم خواهند رفت. رسانه های 
عربستانی در روزهای اخیر از انتقال این بازی به کشور دیگری 
پس از درخواست رسمی النصر ریاض خبر داده اند. یک مقام 
ارشد باشگاه النصر درباره این موضوع به روزنامه الریاضیه 
به  رسمی  درخواست  هیچ  لحظه  این  تا  گفت:  عربستان 
کنفدراسیون فوتبال آسیا برای انتقال محل بازی النصر با 
استقلال به کشور دیگری ارسال نکرده ایم. با این وجود اوضاع 
را به دقت رصد می کنیم و پس از آن درباره درخواست انتقال 
این بازی به زمین بی طرف تصمیم گیری می کنیم. این روزنامه 
ورزشی عربستان پیش از این گزارش داده بود که مدیران النصر 
در حال بررسی ارسال نامه ای به کنفدراسیون فوتبال آسیا 
برای انتقال بازی با استقلال به کشور دیگری با توجه به شرایط 

سیاسی منطقه هستند. 
ایسنا: هفته دوم لیگ برتر فوتسال زنان با صدرنشینی تیم 
سایپا تهران به پایان رسید. هفته دوم لیگ برتر فوتسال زنان 
( با برگزاری چهار دیدار به پایان  دیروز )جمعه، سیزدهم مهر
رسید. در این رقابت ها که ۹ تیم حضور دارند، هشت تیم امروز 
به مصاف هم رفتند و رایزکو صفادشت هم استراحت داشت. 
سایپا تهران که هفته نخست برنده از زمین مسابقه خارج شد، 
امروز هم در مصاف با مهرعظام تهران با حساب پنج بر یک 
به پیروزی رسید و به دومین برد خود دست پیدا کرد. به این 
ترتیب با 6 امتیاز در صدر جدول رده بندی قرار گرفت. دیدار 
تیم های پالایش نفت آبادان و شرکت ملی حفاری اهواز هم با 
تساوی یک بر یک به پایان رسید. پالایش هفته نخست را به 

پیروزی رسید. 

بیــنالمــلل
   سرمربی تیم ملی فوتبال فرانسه درباره چرایی عدم دعوت 
از کیلیان امباپه به این تیم توضیحی ارائه کرد. دیدیه دشان 
برای دو بازی پیش روی تیم ملی فوتبال فرانسه مقابل رژیم 
صهیونیستی و بلژیک در لیگ ملت های اروپا از کیلیان امباپه، 
فرلان مندی و آدرین رابیو دعوت به عمل نیاورد. امباپه که اخیراً 
دچار مصدومیت از ناحیه ران پا شد، قرار است در مادرید بماند 
و فرایند ریکاوری اش را طی کند. دیدیه دشان سرمربی تیم ملی 
فرانسه درباره چرایی عدم دعوت از ستاره 25 ساله تیمش برای 
دو بازی پیش رو در لیگ ملت های اروپا گفت: من با کیلیان 
صحبت کردم، او مصدومیتی دارد که جدی نیست اما نیاز به 
مراقبت دارد تا به خوبی بهبود یابد. من اینجا نیستم که در مورد 
استفاده از بازیکنانم ریسک کنم. امباپه که اخیراً در برتری 3 بر 
لیگا دچار  لاوس در هفته هفتم لا 2 شب رئال مادرید مقابل آ
مصدومیت از ناحیه دو سر ران پای چپ شد و دربی مادرید را از 
دست داد، در شکست یک بر صفر کهکشانی ها در خانه لیل در 
لیگ قهرمانان اروپا، از دقیقه 5۷ وارد زمین شد، اما نتوانست به 
تیمش برای فرار از این شکست کمک کند. فرانسه به ترتیب در 
تاریخ های ۱۹ و 23 مهر به مصاف تیم های رژیم صهیونیستی و 

بلژیک در لیگ ملت های اروپا خواهد رفت. 

بارسا به دنبال هالند
جولان ارلینگ هالند در منچسترسیتی، سبب 
شده است تا خیلی از تیم های سرشناس چشم 
طمع به جذب او داشته باشند. گلزنی این مهاجم 
نروژی از زمان ورود به ورزشگاه اتحاد با قراردادی 
5۱. 2 میلیون پوندی در سال 2۰22 بی نظیر بوده 
است. این بازیکن 24 ساله در راه کسب 2 عنوان 
لیگ برتر و قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا، تنها 
در ۱۰۷ بازی، ۱۰۱ گل برای سیتی به ثمر رسانده 
است. نشریه اسپورت اسپانیا خبر داد که بارسلونا 
دنبال تشکیل تیمی است که بتواند با سرمربیگری 
لیگا مسلط شود و در این راستا  هانسی فلیک بر لا
جذب ستاره سیتی در تابستان سال آینده به 
آبی اناری  ها تبدیل شده است.  اولویت اصلی 
بدیهی است که سیتی تمایلی به فروش ندارد و 
قرارداد هالند تا سال 2۰2۷ منقضی نمی شود. با 
 Mirror Football این حال، همان طور که توسط
فاش شد، یک بند آزادسازی در تابستان فعال 
شده است که یک باشگاه خارجی را قادر می سازد 
تا هالند را با ۱۷5 میلیون پوند به خدمت بگیرد. 
این رقم نیز هر فصل که به پایان قرارداد هالند 
نزدیک می شود، کاهش می یابد و سیتی به طور 

فزاینده ای برابر علاقه تیم های دیگر آسیب پذیر 
گرچه ممکن است تردیدهایی وجود  می شود. 
که آیا بارسلونا با توجه به مسائل  داشته باشد 
مالی اخیرش موقعیت مالی لازم برای دستیابی 
به هالند را دارد. با این حال سیتی حل و فصل 
وضعیت قرارداد هالند را در اولویت قرار داده است. 
در ماه ژوئن، سیتی تمایل خود را برای امضای 
قرارداد جدید با بهترین گلزن لیگ برتر ابراز کرد. 
البته سیتیزن ها ممکن است از تمایل هالند برای 
تمدید قراردادش ناامید شده باشند، به خصوص 
که پدر هالند به پسرش پیشنهاد کرده است در 
یک تیم بیشتر از سه یا چهار سال بازی نکند. 
پدر هالند که در مستند »هالند: تصمیم بزرگ« 
گفت: من فکر می کنم ارلینگ  صحبت می کرد، 
می خواهد توانایی های خود را در تمام لیگ ها 
کثر سه یا چهار سال در آنجا  ثابت کند. پس حدا
)منچستر سیتی( بماند. او می تواند مثلا 2 سال 
و نیم در آلمان، 2 سال و نیم در انگلیس و سپس 
در اسپانیا، ایتالیا، فرانسه باشد، اینطور نیست؟! 
گر انتقال هالند به بارسلونا به نتیجه  با این حال ا
نرسد، باشگاه کاتالان برنامه های جایگزین دارد و 

سابق  ستاره   ، نیمار جذب  پروسه 
بارسا در حال بررسی است. قرارداد این 

بازیکن برزیلی با الهلال در پایان این فصل 
به پایان می رسد و نیمار به عنوان بازیکن 
آزاد گزینه مقرون به صرفه تری است. گفته 
می شود که این بازیکن 32 ساله آرزوی 
حضور در جام جهانی 2۰26 را دارد و ستاره 
سابق پاری سن ژرمن در آستانه بازگشت  به 
میادین پس از مصدومیت رباط صلیبی 

است. البته نیمار از سوی تیم برزیلی 
فلامنگو نیز پیشنهاد دریافت کرده 

است. 

کبری پیشکسوت باشگاه سپاهان  جلال ا
گفت: از سپاهان همیشه انتظار قهرمانی 
می رود و بازیکنانش باید خیلی بزرگ فکر 

کنند. 
 برد 

گفت وگو با تسنیم، در  کبری در  جلال ا
مقابل  سپاهان  صفر  بر   4 پیروزی  مورد 
استقلال تاجیکستان در هفته دوم لیگ 
قهرمانان آسیا 2، اظهار داشت: سپاهان 
همواره باشخصیت و خوب بازی می کند، اما 
در دو هفته اخیر به دلیل نتایجی که گرفته 
بود، وضعیت خاصی داشت. البته آنها در 
این شرایط تمرکزشان را حفظ کردند و مقابل 
استقلال تاجیکستان بازی قابل قبولی به 
روزهای  نویدبخش  که  گذاشتند  نمایش 
برایان  اینکه معتقدم  خوب است. ضمن 
دابو بهترین بازیکن بازی دیدار سپاهان - 

استقلال تاجیکستان بود. 

 توقعات 
وی در مورد توقعات از سپاهان در طول 
کرد: قطعاً رزومه و پتانسیل  فصل، تصریح 
بازیکنانی که در سپاهان به میدان می روند، 
بالاتر از لیگ قهرمانان آسیا 2 است، اما این 
جوانان هرچه بیشتر در لیگ قهرمانان آسیا 
2 به میدان بروند، تجربه بین المللی بیشتری 
پیدا می کنند و در سال های آینده در لیگ 
نخبگان آسیا می توانند نمایش های خوبی 
داشته باشند. ضمن اینکه از سپاهان همیشه 
انتظار قهرمانی می رود و توقعات از این تیم 
بالاست. بازیکنان سپاهان باید خیلی بزرگ 

فکر کنند. 
 نوسان 

»تیم های قهرمان در هر لیگ و سطحی، 
دارند،  را  عملکرد  نوسان  کمترین  معمولاً 
اما سپاهان با مورایس، نوسان کم نداشته 
است. دلیل این موضوع را چطور ارزیابی 

می کنید؟«، پیشکسوت باشگاه سپاهان در 
پاسخ به این سؤال اذعان کرد: با نظر شما 
موافقم، اما تجربه ای که من از فوتبال ایران 
دارم نشان دهنده آن است که تیم ها به دلیل 
معمولاً  نقل وانتقالات،  فصل  در  تغییرات 
بین  که هماهنگی  زیاد دارند، چرا نوسان 
تیم و دیگر بازیکنان دیرتر اتفاق می افتد. به 
نظرم سپاهان نیازمند است که ثبات ترکیب 

بیشتری داشته باشد. 
 شناخت 

»مورایس در نشست خبری پیش از بازی 
الوحدات اردن و استقلال تاجیکستان اعلام 
کرد که به فیلم بازی رقبا دسترسی نداشته 
است و بدون شناخت لازم به میدان می رود. 
ارزیابی می کنید؟«،  را چطور  این صحبت 
تصریح  سؤال  این  به  کنش  وا در  کبری  ا
کرد: معتقدم صحبت ایشان به دلیل بُعد 
روانشناسی مطرح شده است تا تیم رقیب را با 

تصور اشتباه از نداشتن شناخت، محک بزند، 
وگرنه قطعاً ایشان پیش از شروع مسابقات با 
تیم الوحدات و استقلال تاجیکستان، فیلم 
بازی آنها را مشاهده کرده است. وی در مورد 
گر مورایس و سپاهانی ها فیلم بازی  اینکه ا
الوحدات را مشاهده کرده بودند، چرا مقابل 
این تیم اردنی غافلگیر شدند، گفت: به نظرم 
خط دفاع سپاهان باید ثبات نفر بیشتری 
داشته باشد و کمتر در این خط تغییر صورت 
بگیرد. به نظرم استفاده از نفراتی مانند محمد 
دانشگر و سیاوش یزدانی که صاحب تجربه 
هستند، می تواند مشکل را حل کند. ضمن 
اینکه در آن مسابقه الوحدات ضدحملات 
خوبی داشت و این موضوع به دلیل تغییر 
نفرات و ناهماهنگی بین آنها برای تیم بد تمام 
شد. از مطبوعات و هواداران انتظار دارم در 
رقابت های بین المللی از نمایندگان ایران 

حمایت بیشتری داشته باشند. 

پرسپولیس نمی خواهد از کورس 
قهرمانی جا بماند

و  قهرمانی است  اصلی  برتر مدعی  لیگ  در  پرسپولیس 
این موضوع برای همه تیم ها جا افتاده است ولی نباید با 
زیرساخت ها، امکانات و شرایطی که داریم توقع آن را داشته 
باشیم تا در آسیا بتواند مدعی قهرمانی باشد، چون شرایط 
در  استقلال  و  پرسپولیس  خانگی  بازی های  نیست.  برابر 
ک و قزوین و شهر قدس برگزار شد. تهران ورزشگاه ندارد به  ارا
پرطرفدارترین تیم های ایران بدهد، بعد توقع داشته باشیم 
در آسیا با تیم هایی که مشکل زمین تمرین، ورزشگاه و سایر 
امکانات را ندارند همانند مسابقات داخلی نتیجه بگیرد. 
این توقع زیاده خواهی است که بهترین تیم ایران در آسیا 
بدرخشد، چون وضعیت یکسان نیست. پرسپولیس بر همه 
تیم های داخلی برتری دارد، چون اصول و قواعد را به بهترین 
شکل رعایت کرده است و منسجم و هماهنگی پیش می رود. 
در لیگ نخبگان تیم بالانس نیست، چون رقبا بهتر هزینه 
کردند، نفرات بهتری جذب کردند، امکانات عالی تری دادند، 
در نتیجه موفق تر هم می شوند. معادله فوتبال به هم می خورد 
که پرسپولیس بتواند تا قهرمانی آسیا پیش برود. خیلی بالاتر از 
بضاعت خود ظاهر شده، کم کاری نکرده و قطعاً نمی شود بهتر 
گر می شد قطعاً چنین اتفاقی  از حریفان آسیایی بازی کند که ا
می افتاد. توقع نداشته باشیم پرسپولیس صدرنشین جدول 
غرب آسیا شود، هنوز بازی های سخت با تیم های النصر و 
الهلال باقی مانده است. به مرور شرایط بهتر خواهد شد و تیم با 
جا افتادن سرمربی جدی می تواند نتایج قابل قبول تری بگیرد 
خ داد و شاهد نتایج درخشانی شدیم.  شاید شگفتی سازی ر
کله این  بزرگ ترین حسن تیم چادرملو انسجام تیمی است. شا
تیم حفظ شده و از لحاظ مالی هم پشتوانه خوبی دارد. وقتی 
سرمربی و بازیکنان خیال شان آسوده است که پرداخت های 
مالی آن به موقع است دیگر تمام تمرکز خود را روی بازی با 
حریفان می کنند. چادرملو برای اولین بار به لیگ برتر آمده 
و انگیزه زیادی دارد تا در پایان فصل رتبه خوبی کسب کند. 
اخباری توانست این تیم را لیگ برتری کند و حالا می خواهد 
در لیگ برتر رتبه ای تک رقمی داشته باشد. سرمربی چادرملو 
برنامه های زیادی دارد تا تیمش در تهران امتیاز بگیرد ولی 
بعید است که به هدف خود برسد. پرسپولیس نمی خواهد از 
کورس قهرمانی جا بماند؛ بنابراین در ورزشگاه تختی که زمین 
چمن خوبی ندارد به دنبال برتری دیگری است. افسوس که 
شرکت هایی در کشور داریم در عراق زمین چمن ورزشگاه اجرا 
کرده در ایران چنین کاری نکرده است. آن وقت طرف عراقی 
به تیم های ایرانی میزبانی نمی دهد و نمی دانیم این درد را به 

چه کسی بگوییم؟

بهزادداداشزاده
کارشناسفوتبال

کبری: بازیکنان سپاهان باید خیلی بزرگ فکر کنند  ا


